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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2015/16:718 Inställda rättegångar

Att människor som begår brott ska lagföras är en viktig princip. Det handlar om 
förtroendet för Sveriges lagar och rättsväsen. 

Problemet med inställda rättegångar är inte nytt. Alliansregeringen vidtog ett 
antal åtgärder för att öka vittnesskyddet. Vi skärpte också kraven på att 
personer som kallas till rättegång ska dyka upp; exempelvis infördes sanktioner 
för åtalade som inte inställer sig till domstolsförhandlingarna. 

Trots detta genomförs aldrig 25 procent av rättegångarna. När ärenden skrivs av 
får offren inte upprättelse och gärningsmännen inte sitt straff. Dessutom 
innebär inställda rättegångar stora kostnader för samhället. 

Mot bakgrund av detta vill jag fråga justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson: 

 

Vilka konkreta åtgärder avser ministern och regeringen att vidta för att 
minimera antalet inställda rättegångar?

………………………………………

Roger Haddad (L)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-02-02
Besvaras senast
2016-02-10 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


